



PORTUGAL

ASSOCIATION INTERNATIONALE ZOLA ET
NATURALISME

AIZEN News / Nouvelles de
l'AIZEN



Dear AIZEN Members and Prospective Members,

Chers membres de l'AIZEN et futurs adhérents,

THE NEXT INTERNATIONAL COLLOQUIUM OF THE AIZEN:

We are pleased to announce that the next AIZEN International Conference, "Émile Zola, Naturalism, and Progress," will take place at the University of Maia in Maia (Porto district), Portugal, from **June 26th to June 28th, 2025**. We invite you to take a virtual tour of this magnificent campus at the following link:

<https://www.umaia.pt/pt/universidade/banco-de-imagens>

The two organizers-in-chief of the colloquium are Dr. Juliana Starr (President of the AIZEN), and Dr. Célia Vieira (University of Maia). The **deadline** to submit a paper proposal is **October 15th, 2024**. The Call for Papers in English, including a list of proposed topics, is available at the following link:

<http://aizen.zolanaturalismassoc.org/.../Portugal-CFP...>

We look forward to seeing you there in large numbers!

LE PROCHAIN COLLOQUE INTERNATIONAL DE L'AIZEN :

Nous avons le plaisir de vous informer que le prochain colloque international de l'AIZEN, "Émile Zola, naturalisme et progrès" aura lieu à l'Université de Maia à Maia (district de Porto) au Portugal, **du 26 au 28 juin 2025**. Nous vous invitons de prendre le tour virtuel de ce campus magnifique au lien suivant:

<https://www.umaia.pt/pt/universidade/banco-de-imagens>

Les deux organisatrices en chef du colloque sont Dr. Juliana Starr, Présidente de l'AIZEN (University of New Orleans), et Dr. Célia Vieira (Université de Maia). La **date limite** pour soumettre une proposition de communication est le **15 octobre 2024**. L'Appel à contributions en français, avec une liste de sujets proposés, est disponible au lien suivant:

<http://aizen.zolanaturalismassoc.org/.../FinalPortugal...>

Nous vous attendons nombreux à cet événement !



Please support our non-profit association's activities as we celebrate more than thirty years of existence! Don't forget to follow our Facebook and Twitter accounts, and to click "Like" on our Facebook page!

N'oubliez pas de suivre nos comptes Facebook et Twitter, et de cliquer « Like/j'aime » sur notre page Facebook !

<https://www.facebook.com/aizenzola/>

https://twitter.com/aizen_zola



We wish all our friends and members health and strength as the world continues to struggle with prejudice, injustice, and war.

Nous souhaitons santé, force et courage à tous nos membres et amis pendant cette période où le monde lutte contre les préjugés, l'injustice, et la guerre.

On behalf of Juliana Starr, AIZEN President, and the whole team,
Ana Oancea (Secretary)

Pour Juliana Starr, Présidente de l'AIZEN, et toute l'équipe,
Ana Oancea (Secrétaire)



JUNE 26-28, 2025

**INTERNATIONAL AIZEN CONFERENCE ON ÉMILE ZOLA, NATURALISM,
AND PROGRESS**

UNIVERSITY OF MAIA, PORTUGAL